





## شُهادة حُضور

تشهد منصة إيفاد العلمية المرخصة برقم (4651291105 ) والمعتمدة من الحكومة في الجمهورية التركية بأن:

## تارا محمد خضر

قد حضر /ت المحاضرة العلمية الموسومة بـ:

البحث العلمى المحكم مدخل لضمان جودة التعليم للحصول على تصنيف QS

ضمن فعاليات أسبوع البحث العلمي -بناء ثقافة البحث والنشر العلمي بمنظور تطبيقي، تنظيم منصة إيفاد العلمية، وجامعة بني وليد، وجامعة كومار للعلوم والتكنولوجيا

> والمنعقدة (عن بعد) عبر المنصة الإلكترونية – تطبيق زووم بتاريخ 3 فبراير 2023م، ولمدة ساعتين. تقديم:أ.د.حنان عبيد- أستاذ التخطيط الاستراتيجي- بريطانيا

The IFAD platform licensed with No. (4651291105) and approved by the government in the Republic of Turkey certifies that:

## Tara muhamed khdir

Has attended the scientific lecture entitled:

Scientific Research: an Entrance to Ensuring the Quality of Education to obtain a QS Rank

Within the activities of the Scientific Research Week - building a culture of scientific research and publishing with an applied perspective, organized by IFAD platform, Bani Walid University, and Komar University of Science and Technology

Held (remotely) via the electronic platform - Zoom application

On February 3, 2023, Duration: Two hours.

Presented by: Prof. Dr. Hanan Obaid - Professor of Strategic Planning - UK

Dr. Abdallah Alshanty Chief Execute Officer





Prof.Dr.Mohammad Alshanty

Chairman of IFAD